
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 14/2023 

Datum, čas 14.08. 2023 od 19:00 

Místo Budova obecního úřadu, Hlásná Třebaň 

Přítomni (9) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, Jan 

Marek, Jan Valenta (příchod 19:30) 

Omluveni (0) Juraj Cala, Jana Šváchová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Martina Váňová 

Ověřovatelé zápisu Tomáš Hanč, Jan Marek  

1. Zahájení 

 

1. Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Martinu Váňovou a za ověřovatele zápisu Tomáše Hanče 

a   Jana Marka. 

 

Usnesení 23/14/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Martinu Váňovou a za 

ověřovatele Tomáše Hanče a Jana Marka.  

 

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, Jan 

Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

2. Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl do bodu 

„Různé“ doplnit následující bod:  “Žádost o příspěvek – Zdravotní kaloun o.p.s”,  

Program zasedání: 

● Výsledek VŘ k akci „Dešťová kanalizace ul. Mořinská“ 

● Výsledek VŘ k akci „Chodník v ul Mořinská“ 

● Náprava chybného zápisu v katastru v ul. K Zámku 



● Výstupy z výborů a komisí 

● Věcná břemena 

● Různé 

● Žádost o příspěvek -Zdravotní klaun o.p.s 

Usnesení 23/14/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, Jan 

Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

 

2. Výsledek VŘ k akci „Dešťová kanalizace ul. Mořinská“ 

Návrh: Zastupitelstvo na svém zasedání dne 31.7. schválilo vítězem výběrového řízení společnost Lama 

PD s.r.o. s vítěznou cenou 2 698 300 Kč.  

 

Společnosti Lama byl 1.8. zaslán dopis o výsledku VŘ. Dne 2.8. společnost zaslala odstoupení od zakázky 

z kapacitních důvodů. 

 

Zastupitelé by měli tedy firmu LAMA vyloučit z VŘ a schválit jako realizační firmu druhého v pořadí, a 

to společnost Risl s.r.o. za   3 085 497,58 Kč. 

 

Usnesení 23/14/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje jako realizační firmu druhého v 

pořadí a to společnost Risl s.r.o. za   3 085 497,58 Kč. 

 

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Martina Váňová, Michal 

Knor, Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

 

3. Výsledek VŘ k akci „Chodník v ul. Mořinská“ 

Návrh:  Dne 2.8. v 16:05 proběhlo otevírání obálek s doručenými nabídkami k VŘ Chodník v ul. 

Mořinská. 

Hodnotící komise a komise pro otevírání obálek se sešla ve složení: Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jana 

Pecharová. 

Do výběrového řízení se přihlásily celkem 3 firmy: 

Asnas s.r.o., Gogolova 228/8, 118 00 Praha 1, doručeno dne 21.7.:   3 144 210,83 Kč 

Impercomm, spol. s.r.o., Trojská 79/14, 182 00 Praha 8, doručeno dne 31.7.  :      3 139 637,52 Kč 

Betonpflaster, s.r.o. Centrální 378, 252 45 Zvole, doručeno dne 21.7.  3 121 795, 46 Kč

  

Všechny nabídky byly doručené v řádném termínu a kompletní. 

Hodnotící komise posoudila nabídku s nejnižší nabídkovou cenou a to nabídku společnosti 

Betonpflaster. 

Hodnotící komise doporučuje zastupitelstvu podepsat smlouvu se společností Betonpflaster s.r.o.  

 



Usnesení 23/14/03: Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání se společností Betonpflaster s.r.o. 

Centrální 378, 252 45 Zvole 

 

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal 

Knor, Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

4. Náprava chybného zápisu v katastru v ul. K Zámku 

Návrh: Starosta bude informovat zastupitele o aktuálním postupu ohledně nápravy chybného zápisu v 

katastru v ul. K Zámku 

 

Usnesení 23/14/04: Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Tomáše Snopka k jednání s právníkem.  

 

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal 

Knor, Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

 

 

5. Výstupy z výboru a komisí 

Návrh:  Předseda osadního výboru informoval zastupitelstvo o požadavcích Rovinských obyvatel:  

● Paní Zoulíková (adresa Chatařská 573) hlásila, že ji ohrožují borovice z protějšího pozemku  

Zastupitelstvo prověří situaci a pokud bude třeba zažádá o povolení městký úřad Berou, aby mohl být 

strom odstraněn.   

● Paní Eliášová (adresa Chatařská 490) vznesla dotaz na kanalizaci. osvětlení a odpady (špatná 

dostupnost) 

Obec v této části obce v tuto chvíli neplánuje vést kanalizaci, ani osvětlení - jedná se o chatovou oblast.  

● Pan Nováček a Středa vznesli dotaz ohledně osvětlení v ulici Formanská  

● Ulice Řevnická požadavek na prosekání porostu zastiňuje obecní osvětlení 

● Ulice Formanská požadavek na doplnění obecního rozhlasu. 

Stavební výbor probere možnosti. 

● Pan Blažej vznesl dotaz zaměření jeho pozemku podél ulice Formanské. Pravděpodobně část 

ulice  vede po jeho pozemku. 

Zastupitelstvo se shodlo na zaměření pozemku a stavební výbor na základě výkresu začne řešit 

možnosti odvodnění této ulice.  

Předseda Okrašlovacího spolku představil řešení úpravy obecní zeleně v ulici pod Bunkrem. 



6. Věcná břemena 

Návrh:   Bod odložen 

7. Různé 
 

7.1. Žádost o příspěvek – Zdravotní kaloun o.p.s 

Návrh: Zastupitelstvo přesunulo projednání na příští schůzi.   

Usnesení 23/14/7.1: Zastupitelstvo přesunulo projednání na příští schůzi.   

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal 

Knor, Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

 

 

Příští jednání zastupitelstva 
Jednání číslo 15/2023 

Datum, čas 11.9. 2023 

Místo Obec Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Michal Knor 

 

Ověřovatelé Tomáš Hanč ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 Jan Marek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 

 


